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Verslag
Overleg Algemene Ledenvergadering 

Datum en tijd 22 september 2023, 20.00 – 22.45 uur 

Locatie Zwembad het Slagman 

Van Wouter Groothedde 

Deelnemers Bestuur: Herbert Wormeester, Tom Veldhuizen, Jillis Kors 

Notulist: Wouter Groothedde 

Presentielijst: Anita de Vos, Ellen Zinger, Mariska Ossel, Paul van der 
Berg, Ruben Hassink, Kim Bruinenberg, Endre Raltkay, Sander 
Heesterbeek, Cora Salm, H.J. Barske, Wybe Slot, Ruben Liebe, EW 
Ertmann, Mark Scholing, Jolanda van Doeselaar, Rosa Huntjens, 
Nikita Timmerman, Leonie Smit, Mathijs Krieger, Alessandro Russo, 
Ellen Grunefeld 

Afwezig Patrick Lode, Hans van de Molen, Fiona Wormeester 

Bijlage Presentatie slides ALV incl. financiën  
  

  1 Opening en Mededelingen 

- Opening 20u 

- Goedkeuring verslag ALV 2022-10-18 met de volgende opmerkingen: 

o EW: Het is praktischer als er expliciet zaken instaan zoals de 
invulling van de kascommissie en de presentielijst.  
Dit advies wordt meegenomen voor het huidige verslag. 

2 Jubilarissen  

70 jaar  

Hans van der Molen  

50 jaar 

Henk-Jan Lammerink  

40 jaar 

Timo van der Mey, Patrick Lode, Herjan Schukkert  

25 jaar 

 Mariska Ossel (Mariska vindt het vreemd dat Sabrina niet ook op de lijst staat, 
Herbert kijkt dit nog even na) 

3 Financieel verslag 2021, definitief 

Herbert geeft aan dat het definitieve verslag van 2021 niet goedgekeurd was 
op de vorige vergadering omdat destijds grote posten zoals badhuur nog niet 
definitief waren. Inmiddels is dat natuurlijk wel het geval en is dit aangepast. 
Het verslag gaat nog langs de kascommissie.  

3 Financieel verslag 2022 

Jillis geeft aan dat hij samen met Armand en de boekhouder ordening heeft 
proberen te vinden in de boekhouding. Jillis presenteerde de hoofdpunten die 
hem op dit moment belangrijk lijken. De volledige jaarrekening is middels een 
apart document te bezichtigen en nagekeken door de kascommissie, maar nog 
niet goedgekeurd. Jillis doet aanpassingen. 

• De kas (activa) loopt terug.  
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• We lopen flink achter met het innen van geld, maar ook met het betalen 
van de rekeningen.  

• Jillis geeft aan dat hij vorig jaar gevraagd is om penningmeester te 
worden van EZC, hij is tevens penningmeester bij andere organisaties 
en heeft daardoor enige ervaring. Maar Jillis is best wel geschrokken 
van de situatie die hij aantrof. Voor een “eenvoudige” kleine vereniging 
gaat het niet goed, met een achterstand van ongeveer 55k€. Onze 
grootste kostenpost is de badhuur en hiervan komt de rekening soms 
vrij laat. Onze grootste inkomsten zijn de contributie bedragen, maar het 
ledental daalt met ongeveer 20%. 

• Voor het nieuwe bad hebben we een gesprek aangevraagd met 
Sportaal om ver van tevoren een beter inzicht te krijgen in de verwachte 
kosten van het nieuwe bad. Daarentegen is de badhuur wel redelijk in te 
schatten en bij te houden, als je eenmaal de kosten per uur kent.  

PaulvdB: Hebben jullie ook met de gemeente gesproken? Want de badhuur in 
Hengelo is maar 1/3 van onze kosten!  

Herbert: We hebben gesproken met de gemeente, maar die geeft aan dat we 
bij Sportaal moeten zijn, terwijl Sportaal ons terugverwijst naar de gemeente. 

PaulvdB: Hoe kan dat nou, want een gymzaaltje huren bij Sportaal is 
spotgoedkoop, terwijl het bad zo duur is? 

Een gemeente moet ook een bepaald percentage badwater hebben. Daar 
lijken we in Enschede niet aan te voldoen. 
Herbert: Voor dat percentage gebruiken ze al het badwater, ook het niet vrij 
toegankelijke zoals het Roessingh. 

Erik Willem: Maar dit speelt al decennia.  

Zijn er geen vereniging consulenten die we via de bond kunnen inschakelen 
om advies in te winnen hoe om te gaan met de gemeente en de hoge badhuur 
ook nog eens bij deze verouderde faciliteit? Jillis wil dit wel graag proberen bij 
de KNZB. 

• Jillis geeft aan dat Sportaal een gesprekspartner is waarmee wordt 
onderhandeld over de badhuur voor het nieuwe bad. 

• Jillis wil proberen om de financiën eenvoudiger te maken en te houden. 

• Ook wordt aangegeven dat de bondskosten toegenomen zijn. Er wordt 
een suggestie gegeven dat het bijwonen van de bondsvergadering 
wellicht de moeite waard is om dit te beperken. Herbert geeft aan dat dit 
soms lastig is om bij te wonen. De leden geven aan dat deze taak ook 
verdeeld kan worden onder de leden. 

• Als vereniging moet je bepaalde momenten niet missen om gezond te 
blijven. Tijdens corona hebben we de contributie opgeschort en dit was 
niet verstandig voor de kas. Aan de andere kant hadden we hiermee 
ook een hoop leden kunnen verliezen en dat is best beperkt gebleven. 

• Begroting 2023 verwachten we een tekort van 11k€. 

We hebben wel al een aantal zaken aangepakt 

- In het voorjaar hebben we met vertegenwoordigers van de 
waterpoloteams en het zwemteam om de tafel gezeten en de situatie 
uitgelegd. Daaruit en daarna zijn de volgende punten opgepakt en 
geopperd: 

- We hebben qua badhuur een hoop flexibiliteit toegevoegd. Zoals vlak 
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voor de vakantie zouden we uren kunnen schrappen als er minder 
mensen in het bad liggen. We hebben uren samengevoegd (ook in de 
vakanties), dit helpt omdat elk uur ongeveer €100 kost.  

- Er komen overigens recent wel weer wat nieuwe leden bij. Erik Willem 
vraagt waarom wij niet in het Sjors Sportief boekje staan. Dat weten we 
eigenlijk niet, we hebben het afgelopen jaar gewoon geen email gehad 
om ons aan te melden. Kanttekening daarbij is dat we best wat energie 
gestoken hebben in de proeflessen, zonder dat dit ons leden opgeleverd 
heeft. We hebben dit 7 jaar gedaan.  

Het is eigenlijk veel belangrijker hoe we zichtbaar kunnen worden voor 
nieuwe leden. 

- Zwemvierdaagse zijn we mee gestopt omdat het niet te betalen / 
rendabel is met de hoge badhuur.  

- Contributie verhogen hebben we besproken, maar we vinden dit 
eigenlijk een slecht idee omdat we al hoog zitten, vergeleken tot andere 
clubs om ons heen.  

- Acties / loterijen / donaties 

o Sponsoring 
We hebben er nu eentje, de fysiotherapie, ook passend bij de 
club. We hebben wel gesprekken gehad met grote partijen, maar 
die willen eigenlijk voornamelijk in natura sponsoren, ballen, etc. 

o We hebben wat gedaan in het Volkspark (tappen) wat geld op 
levert 

o Grote clubactie gestart 

o Komt nog meer aan zoals CarWash actie. 

- Sponsorcommissie bestaat uit Sven Ballast, Devi Rotsma, Huub 
ondersteund dat.  

o Endre Raltkay biedt zich aan om hier een steen aan bij te dragen. 
Contact gegevens worden na afloop gedeeld. Concrete acties in 
gedachte. 

- We zoeken naar structurele situaties, liever geen ad hoc acties, dit geeft 
rust in de club en bij de leden. 

- Fondsenwerving: we hebben in Twente ongeveer 20 fondsen die we 
kunnen aanschrijven. Alleen onze vorm (vereniging en sportclub) is 
hiervoor niet handig, omdat je een aantal subsidies niet kunt aanvragen. 
Als je een stichting zou gebruiken is dit wel mogelijk. Dit is een veel 
aantrekkelijkere vorm, waarbij de stichting de club steunt. Jillis denkt dat 
dit beter past als aanvulling op de verenigingsvorm. 

- Keuzes: of lasten verlagen of kosten verhogen, of wellicht allebei, dit 
horen we ook terug bij de aanwezige leden.  

- Meer leden: is het een idee om een vriendjes / vriendinnetjes dag te 
organiseren.  

- Valt er niet wat met afzwemmen te regelen, waarbij we een flyer 
uitdelen. Dit gebeurt wel al bij de UT, maar wellicht ook proberen bij 
Trivora en mogelijk andere (het scheelt wel dat we geen concurrent 
meer zijn van de leszwemorganisaties. Zijn er folders beschikbaar? Kim 
wil die ronddelen. PaulvdB geeft aan dat je wel even de zwemleider 
moet aanspreken en meekrijgen. We gaan folders regelen.  

- Jillis roept ook op om in je eigen contacten te kijken of je geen handige 
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contacten hebt. We hebben zo’n 250 leden, dus dit biedt een grote poel 
van potentiële oplossingen. 

- Cora: Piranha gaf aan dat het binnenbad bij de UT gaat verbouwen. 
Kunnen die misschien hier bijschuiven? Tom: we zouden wel beter 
kunnen samenwerken.  

- Oproep aan ieder lid om te blijven nadenken over mogelijke acties. 

- Waarom drinkt heren3 niet op het zwembad na het trainen.  
Officieel mogen we geen alcohol schenken zonder vergunning.  
Maar kan koffie neerzetten op zaterdag kan zeker voor bijvoorbeeld 
50cent. Vrijwilligers (ouders) kunnen zich melden bij Herbert. Actief 

aanbieden kan ook       

- Gemeentelijke subsidie wordt aangevraagd voor 1 oktober 

- Is het een mogelijkheid om wat bij de provincie los te peuteren? Die 
hebben over het algemeen meer geld dan de gemeentes. 

- Kim: naar aanleiding van deze vergadering de leden oproepen om tot 
sponsoring te komen 

- PaulvdB: een vereniging moet eigenlijk gezond zijn zonder sponsorgeld. 
Eventueel sponsorgeld gebruiken voor extra dingen. 

4 Verslag Kascommissie 

- Patrick Lode (laatste jaar) 

- EW Ertmann (dit jaar en volgend jaar) 

- Zoeken nog twee nieuwe leden, eentje voor volgend jaar en een 
reserve. Zie agendapunt 7. 

- Kascommissie deelt de mening dat het een rommel is en dat er nog best 
wat verschoven moet worden tussen verschillende posten om de 
bedragen op de juiste plek te krijgen. Al is het algemene beeld van de 
winst / verlies rekening wel redelijk in orde. 

o Kledingfonds staat bijvoorbeeld bij incidentele inkomsten, zou bij 
een item “kledingfonds” moeten staan. Onder aan de streep 
maakt dit niet zo uit, maar dit is wel netter en duidelijker waar het 
geld en de reserveringen voor zijn. 

- Een uitgebreid verslag van de kascommissie is naar de secretaris 
gestuurd. Samenvattend: 

o Begroting 2022,2023,2024 is er niet, jaarafrekening 2021 en 2022 
is nog niet goed genoeg.  

o Belangrijk om de afrekening van 2023 eerder te doen in het jaar 
en niet pas in september 

o Het advies van de kascommissie is om de penningmeester de 
gelegenheid te geven om de jaarrekening over 2021 en 2022 nog 
verder op te schonen, om daarna pas de decharge te verlenen.  

- Jillis gaat nu eerst verder met de ordening en zal de jaarrekening weer 
doorsturen als alle aangegeven punten aangepast zijn. Daarnaast gaan 
we een betere ordering aanbrengen, zodat we voortaan een keurige 
cyclus hebben. 

- Jillis heeft avonden met Bas (onze boekhouder) gezeten om dit beter 
inzichtelijk te krijgen. 

- PaulvdB: Hoe komt dit dan? Is dit door te veel wisselingen?  

- Anita: Een paar jaar geleden deden we alles nog met papieren mappen. 
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Toen we naar de digitale versie gingen, lukte het mij niet meer om daar 
inzicht in te houden. Toen heb ik aangegeven dat ik hierdoor niet goed 
meer instaat was om in de kascommissie te zitten.  

- Jillis geeft aan dat hij een jaar geleden gevraagd is om penningmeester 
te worden, waarbij hij dit heeft aangetroffen. Wel zag hij dat in de 
periodes van bijvoorbeeld 2015/2016 in alle termijnen wel een strakke 
lijn te zien was. Dit wil hij weer terugbrengen. 

- Wanneer doen we de begroting van 2024? 

Herbert; typisch in maart 2024;  

Meerdere leden: Dit is laat, waarom niet aan het eind van het 
voorgaande jaar. 

E.W: september zou kunnen: dan combineer je de afrekening vorig jaar 
+ voorcast dit jaar + begroting komend jaar. 

Jillis denkt dat we (in ieder geval nu) een tussenstap moeten inbouwen, 
daardoor iets meer controle en iets meer verantwoording. Jillis vindt het 
vreemd dat dit überhaupt niet gebeurd is, maar hij observeert ook dat de 
penningmeester hier helemaal alleen in stond en dat had ook niet 
gemogen.  

Overeengekomen dat we een ledenvergadering nodig hebben voor het 
eind van het jaar om de contributie vast te leggen voor het komende 
jaar. 

Herbert vindt het heel lastig om de begroting voor het toekomstige jaar 
in april al te maken. Moeten we wellicht tijdelijk overstappen op twee 
ALVs per jaar, zodat we makkelijker de zaken kunnen scheiden? 

Voor de begroting van 2024: Kunnen we dat reeds eind november of 
december doen? Herbert wil dit gaan proberen, maar vindt dat we 
daarvoor wel het afgelopen jaar afgerond moeten hebben.  
De kascommissie gaf aan dat dit niet strikt noodzakelijk is, omdat de 
grote lijnen al wel kloppen. 

Herbert geeft aan dat er meer hulp nodig is om dit voor elkaar te krijgen.  

Jillis geeft aan dat versterking van de financiële commissie / kas 
commissie nodig is. 

Badhuur geven we door in juli voor het komende seizoen. Boekjaar loopt 
dus niet in sync met het badhuur. Hoewel hier onzekerheden inzitten is 
dit wel redelijk inzichtelijk te krijgen. 

5 Decharge bestuur  

Geen decharge.  

We lassen een extra ALV in om de begroting van 2024 te presenteren, 
mogelijk met de aangepaste jaarrekening van 2022 en de voorcast van 2023. 

Kwaliteit moet daarbij wel boven snelheid gaan. Halverwege november sturen 
we een update uit of we verder kunnen of dat we meer tijd nodig hebben.  

6 Bestuurssamenstelling: 

Bestuur bestaat uit: 

Herbert Wormeester, voorzitter 

Tom Veldhuizen, secretaris 

Jillis Kors, penningmeester 

Wouter Groothedde, voorgedragen als algemeen lid en notulist 

Bestuur in deze samenstelling is akkoord bevonden. 
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Het bestuur zoekt kandidaten voor: 

- een algemeen bestuurslid, voor ondersteuning in bijvoorbeeld 
vrijwilligers coördinator, communicatie, activiteiten  

Vraag rijst: hoeveel tijd kost mij een bepaalde taak? Dit weten maakt het wel 
makkelijker om als lid of ouder een taak op te pakken.  

Potentieel lid uit heren 2 (Ruben); de nieuwe generatie krijgt dit niet heel erg 
mee. Sven helpt wel, maar er is te weinig ruchtbaarheid en bekendheid onder 
de jongere leden.  

 

Huub doet ledenadministratie, hij doet ook heel veel voor de vereniging zonder 
dat hij in het bestuur zit. Met andere woorden, het een sluit het andere niet uit. 
Elke hulp is meer dan welkom. 

7 Kascommissie 2023 

- Ellen Grunefeld meldt zich aan als lid van de kascommissie 2024 

- Anita de Vos als reserve 2025 

Hiermee is de kascommissie voor komende periode compleet. 

8 Nieuw zwembad 

Hoe lang nog is Slagman thuisbasis? 

- Gemeenteraad is akkoord met de plannen en budget / financiering 

- Aanbesteding is gedaan, welke inderdaad duurder is uitgepakt 

- Vergunningen praktisch rond 

- Laatste hand aan tekeningen worden gelegd 

- 6-tal doellocaties, officiële tekeningen voor inrichting het bad, 6-tal 
pagina’s ingediend met wensen, waarvan er 5 van ons zijn. 25 meter 
bad met 8 banen op 27 graden Celsius. Startblok ETB voorbereid, ETB 
aangevraagd. 5 baans instructie bad op 30 graden Celsius, zonder 
duikplank etc. Het bad gaat erg lijken op het nieuwe bad in Rijssen. Wel 
aangegeven dat deze wat lawaaiig is, hiervoor worden de muren 
bijvoorbeeld een beetje scheef gezet om dit te verminderen. 

- Elke drie maanden hebben we een gesprek met een update. Maart 2024 
gaat de schop de grond in en moeten de tekeningen definitief zijn. 
De leden vragen of we de tekeningen kunnen laten zien op de ALV in 
maart 2024. 

- Verwachte oplevering rond zomer 2025 

 

Straks bij het nieuwe bad is er potentieel geen mogelijkheid tot sleuteldienst of 
kantinedienst. We moeten hier een vinger aan de pols houden. Hierdoor 
kunnen we namelijk een flink bedrag mislopen, zie volgende agendapunt.  

9 EHBO & BHV & Sleuteldienst 

Dit levert ons per jaar veel geld op, ongeveer 13k€. 
Leden worden opgeroepen om zich aan te melden. 

Twee leden met BHV/EHBO melden zich tijdens de vergadering (Ruben en 
Mariska) 

We gaan weer een herhalingscursus doen voor de leden. 

1 keer per jaar organiseert Sportaal een BHV training in het bad, voor 
bijvoorbeeld de ontruiming. Het is goed als onze BHVers daarbij aanwezig zijn. 
Sleutelbeheerder is vaak niet de BHVer, maar die heeft wel de sleutel van de 
receptie waar de zaken liggen die de BHVer nodig heeft. Piranha wil ook graag 
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aan meedoen aan de training vanuit Sportaal. 

Er wordt ook melding gemaakt van een lid die meegedaan heeft met de BHV 
training, maar die vervolgens nooit opgeroepen is om dit in te zetten. Hier moet 
beter naar gekeken worden. 

Heren2 doen afsluiting, maar zonder BHV. Dit is een risico wat we eigenlijk niet 
willen lopen.  

Een overzicht van de BHVers en de noodzaak hiervan is nodig. 

Is er een nieuwe sleutel? We hebben daar nog geen reactie op gekregen.  
Herbert heeft een sleutelkastje, Joep woont aan de overkant van de straat. Dit 
is een mogelijkheid.   
Er is een portofoon installatie. 

10 Activiteiten en Sponsorcommissie 

Grotendeels al besproken gedurende de punten hiervoor over de financiën. 

Wie gaat over de grote clubactie? Rebecca ten Donkelaar 

Er wordt gemeld dat het machtigen een beetje raar gaat, omdat je de 
machtiging geeft zonder specifiek bedrag. 

11 Begroting 2024 

Uitgesteld tot eind van het jaar, zie punt kascommissie en decharge bestuur. 

12 Kledingfonds 

Sander: 5 jaar lang betalen we 1€/maand. Begin december clubkleding 
besteld, moest dit geld voorschieten, maar het is nog steeds niet teruggestort.  

Sander wil weten hoe dit voorkomen kan worden en hoe dit systeem gaat 
werken.  

• Tom: dit is een van de punten van de financiële situatie die nog open 
staan en dit moet nog opgepakt worden.  

• Jillis: ik begrijp nu wat deze post inhoudt en ga over tot de uitbetaling. 
(we zijn momenteel nog wel bezig met de officiële overdracht van de 
rekening en daarmee de toegang) 

Kim: we hebben er door de onduidelijkheid niet te veel ruchtbaarheid aan 
gegeven. We kunnen dit nu wel anders aanpakken.  

 

In januari is er bestelling uitgegaan. Maar daarna is er maar heel weinig 
besteld, zo weinig dat er geen nieuwe bestelling gedaan kan worden. Levering 
zelf duurt minimaal 12 weken. Daarnaast is het nog steeds niet mogelijk om bij 
de bestelling zelf al aan te geven dat je gebruik wilt maken van het 
kledingfonds, dit is onhandig. 

Kim wil daarom voorstellen om bij inschrijving de inschrijfkosten te verhogen 
zodat je direct een shirtje kunt krijgen bij inschrijving.  

• We nemen dit mee voor de volgende keer. 

Tom: Oorspronkelijk was het idee dat de shirtjes na 5 jaar op zouden zijn. Maar 
dat is niet zo, ze gaan veel langer mee. Wellicht kunnen we ze ruilen. 

Een startpakket (tas, shirt, broekje) zou helemaal mooi zijn; dit zou ideaal zijn 
als dit gesponsord zou kunnen worden. 

Wouter: Niet iedereen weet overigens dat deze regeling bestaat en/of hoe deze 
werkt.  

• Dit staat op de website beschreven. 

 13 Rondvraag/sluiting 
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Rondvraag: 

- Gaan we iets doen aan de aanvullende rechtsvorm?  

Hier moeten we eerst verder uitdiepen en in de volgende of de 
daaropvolgende ALV een voorstel voor doen 

- Anita doet een goed woordje voor de vorige penningmeester. Hij heeft 
dit met de beste bedoelingen gedaan zonder financiële ervaring. Alle 
aanwezigen vinden het belangrijk dat Armand wordt bedankt voor zijn 
enorme inzet. 

- Het contact tussen de vorige en huidige penningmester is overigens 
meer dan goed. Ze hebben samen ook het overzicht weer kunnen 
maken. Voortaan wordt regelmatiger de financiële stand van de 
vereniging besproken in het bestuur. 

- Patrick Lode kan er vandaag niet zijn maar die heeft wel gevraagd om 
iets te organiseren voor het uitdoen van het licht in het Slagman; een 
afscheid van het zwembad. 

 

Sluiting: 

Herbert: bedankt voor deze lange maar wel nuttige ALV! 

 

Overige opmerkingen:  

Uitnodiging via app werkt prettig 

Brief was effectief in zijn bedoeling over de financiële situatie 

Uitsturen van notulen op korte termijn zou ook zeker helpen. 

 

 

Actielijst: 

1. Mariska vindt het vreemd dat Sabrina niet ook op de lijst met jubilea staat, 
Herbert kijkt dit nog even na 

2. Zijn er geen vereniging consulenten die we via de bond kunnen inschakelen 
om advies in te winnen hoe om te gaan met de gemeente en de hoge badhuur 
ook nog eens bij deze verouderde faciliteit? Jillis wil dit wel graag proberen bij 
de KNZB. 

3. Endre Raltkay biedt zich aan om hier een steen aan bij te dragen. Contact 
gegevens worden na afloop gedeeld. Concrete acties in gedachte. 

4. Valt er niet wat met afzwemmen te regelen, waarbij we een flyer uitdelen. Dit 
gebeurt wel al bij de UT, maar wellicht ook proberen bij Trivora en mogelijk 
andere (het scheelt wel dat we geen concurrent meer zijn van de 
leszwemorganisaties. Zijn er folders beschikbaar? Kim wil die ronddelen. 
PaulvdB geeft aan dat je wel even de zwemleider moet aanspreken en 
meekrijgen. We gaan folders regelen. 

5. Tom: we zouden wel beter kunnen samenwerken en overleggen met Piranha, 
zeker nu het bad op de UT gaat renoveren.  

6. Oproep aan ieder lid om te blijven nadenken over mogelijke acties. 

7. Vraag rijst: hoeveel tijd kost mij een bepaalde taak? Dit weten maakt het wel 
makkelijker om als lid of ouder een taak op te pakken.  

8. Herbert: Overleg en bespreek potentiële rol als bestuurslid met Ruben 

9. De leden vragen of we de tekeningen van het nieuwe bad kunnen laten zien 
op de ALV in maart 2024. 
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10. Maak een overzicht van de BHVers en de noodzaak. 

a. Er wordt tevens melding gemaakt van een lid die meegedaan heeft met 
de BHV training, maar die vervolgens nooit opgeroepen is om dit in te 
zetten. Hier moet beter naar gekeken worden. 

11. Volg de aanvraag voor een nieuwe sleutel op. 

12. Kim wil daarom voorstellen om bij inschrijving de inschrijfkosten te verhogen 
zodat je direct een shirtje kunt krijgen bij inschrijving.  
We nemen dit mee voor de volgende keer. 

13. Gaan we iets doen aan de aanvullende rechtsvorm?  

Hier moeten we eerst verder uitdiepen en in de volgende of de 
daaropvolgende ALV een voorstel voor doen 

14. Patrick Lode kan er vandaag niet zijn maar die heeft wel gevraagd om iets te 
organiseren voor het uitdoen van het licht in het Slagman; een afscheid van 
het zwembad. 

 


